
VIDEO: Heredoš vyzýva Hamrana “Povedzte
nám konečne ako to bolo s Kuciakom a kto
ste!” (VIDEO SK, 4 min)
- CZ24 News | 28. srpna 2023

SLOVENSKO: Je to len náhoda? Občiansky aktivista Miroslav Heredoš, pred pár dňami
verejne vyzýval novinárku Tódovú, aby objasnila, ako prišla k majetku. Teraz sa zameral na
prezidenta pani magisterky a prišiel so zaujímavými informáciami. Všetko súvisí s vraždou
novinára Jána Kuciaka a jeho snúbenice. Ale i s politickými ambíciami „apolitického“ pána
prezidenta.

https://en76hjgjfk4.exactdn.com/wp-content/uploads/2023/08/369957259_1405297113722632_2591
661151693961127_n.mp4

Je to len náhoda?
Heredoš na začiatok uviedol, že „pán Hamran, by si mal sadnúť na tlačovú konferenciu, ktorú
by pomenoval VEĽKÉ ROZUZLENIE . A na nej by mal by skôr odpovedať vo verejnom
záujme na iné otázky.“ Ako robiť to, čo spolu s „jeho chlapcami“ robí.

„Ako je možné, že pani Zsuzová, ako hlavná podozrivá z objednávky vrážd novinára Kuciaka
a jeho priateľky (a neskôr na súde aj usvedčená) bola vaša suseda? Suseda z rovnakej ulice,
na ktorej v Komárne bývate?

Ako je možné že ďalších podozrivých ste našli v Kolárove. Teda v mestečku, z ktorého
pochádza podľa Vašich slov Vaša priateľka? A iných podozrivých ste našli dokonca v dedine
odkiaľ pochádzajú vaši rodičia?,“ pýta sa občiansky aktivista.

„Proces storočia“
„Je normálne možné, aby sa hlavní podozriví z dobre že nie „procesu storočia“ nachádzali v
regióne, v meste a dokonca pani Zsuszová na rovnakej adrese ako býva šéf elitnej zásahovej
jednotky?

Je možné, že by ste ako vysokopostavený káder polície, šéf elitných kukláčov, poznali
závadové osoby v regióne, ktoré by vedeli poslúžiť ako obete v tejto trestnej veci na ktoré sa
celá kauza hodí a urobia sa z nich obetné baránky?“ zaujíma sa ďalej Heredoš.

Nuž, mohlo by ísť o náhodu.. ale nie je tých náhod „trošku priveľa?“ Pripomeňme si aj fakt, že kým
Zsuszovú spájali s mnohými ľuďmi, jediný, kto s ňou bol spájaný „omylom,“ bol Daniel Lipšic.

Ktorý uviedol že „niekto sa mu nabúral do účtu na sociálnej sieti“ a tým sa spojenie týchto
dvoch osôb „navždy vysvetlilo.“

Najapolitickejší Hamran
Miroslav Heredoš sa ďalej povenoval aj politickým ambíciám pána prezidenta. Ten totiž potom, ako
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sa na internet objavila fotka z mítingu Progresívneho Slovenska, na ktorej prezident debatuje s
vtedajším šéfom PS Michalom Trubanom, uviedol, že však vtedy nebol policajným prezidentom a bol
tam, lebo mal ponuku zo strany Spolu(tá išla do posledných parlamentných volieb ako koalícia práve
so stranou PS) a teda je opäť raz všetko v poriadku..

Problémom je, že až tak to v poriadku nie je, na čo poukázal aj Heredoš.

„Aký bol Váš zámer – ako šéfa elitnej jednotky kukláčov – vôbec čo i len uvažovať vstúpiť v
roku 2019 do Progresívneho Slovenska? A čo ste tým sledovali?

Uvedomujete si, že zákon hovorí, že policajt nielen že nesmie byť členom akéhokoľvek
politického zoskupenia? Ale že nemôže ani vyvíjať činnosť v prospech týchto zoskupení? V
čase kedy ste riešili svoje politické aktivity ste nemali podanú žiadosť o odchod do civilu.

Ako je možné že ste s pánom Beblavým otvorene hovorili o ponuke na nomináciu na pozíciu
ministra vnútra v novej vláde po roku 2020? Aké úlohy by ste v tejto pozícii mali riešiť Vy,
ako bývalý šéf elitnej jednotky? Mali ste upratovať po Kuciakovi?“ konfrontuje Hamrana s
realitou občiansky aktivista.

Nuž, neviem, či pán prezident pozná to, čo hovorí zákon. O policajnom zbore i o štátnej službe. Lebo
podľa toho druhého, by už dávno „jeho chlapcov“ postavil mimo službu. Keby sa teda snažil ten
zákon dodržiavať. Ale ako už vieme, „očista“ je oveľa viac, ako nejaké zákony..

Gen. Lučanský
„Vaša ministerská pozícia na jar 2020 nevyšla. Lebo tí ktorí vás do nej chceli dosadiť,
neprešli voľbami do NR SR. Koncom roka 2020 bol za záhadných okolností odstránený
generál Lučanský. A na krátke medziobdobie dosadený ako prezident Kovařík.

A hľa – od 16. septembra 2021 ste policajným šéfom Vy (najskôr dočasne, od 1.apríla 2022
trvalo). Tak sa teda pýtame ako verejnosť my:

„Kto do čerta ste pán Hamran? A čo – a čo sledovali ľudia, ktorí vás chceli dosadiť za
ministra vnútra a nakoniec (po odstránení generála Lučanského) Vás dostali v roku 2021
do pozície prezidenta Policajného zboru SR?“ vyzval Heredoš v závere.
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